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Sammanträde Arbetsmarknads- och integrationsutskottet  
  

Plats och tid Stadshuset, Hedegärde kl. 8.30-12.15 
  
Ordförande Jonas Sandwall (KD) 
  
Sekreterare Markus Hurtig 

 

 

Föredragningslista  Föredragande 

 Upprop, val av justerande samt fastställande av 

föredragningslistan samt information från ordföranden 

8.30-8.45 

 Vuxenutbildningens ansökan till effektiviseringsfonden Ulf Larsson 

8.45-8.55  

 Arbetsmarknadsavdelningens ansökan till 

effektiviseringsfonden 

Pia Strömsholm 

8.55-9.05 

 Information enligt arbetsmarknads- och 

integrationsutskottets årshjul, december 

 

1. Jobbcentrum 20 min 

 

 

 

 

2. SIV-gruppen 

 

 

1. Rasmus Sjöling 9.05-

9.25 

 

Paus för fika 9.25-9.45 

 

2. Said Osman 9.45-

10.05 

 Genomgång av aktiviteterna i Uddevalla mot minskad 

segregation 

 

Inledning 

 

Genomgång av aktiviteter 

 

 

 

Johan Rundström 

10.05-10.20 

 

Respektive 

aktivitetsansvarig 

10.20-12.15 
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Handläggare 

Verksamhetschef Ulf Larsson 

Telefon 0522-697521 
ulf.larsson@uddevalla.se 

 

Vuxenutbildningens ansökan till effektiviseringsfonden 

 

Vuxenutbildningen fick under hösten ett uppdrag om att spara 4 015 000 kr under 2020. 

3 500 000 kr av dem är taget från kommunfullmäktiges uppdrag om strategisk 

kompetensförsörjning, då det uppdraget till hälften anses vara genomfört.  

 

Då effektiviseringar gjorts under en längre tid, neddragningar har gjorts på sfi och gymnasiala 

allmänna kurser, blir resultatet färre yrkesutbildningar vid minskad budget. Samtidigt kommer 

många rapporter om att både antal i försörjningsstöd ökar samt kostnaderna för detsamma 

ökar. Många av eleverna på vuxenutbildningen kommer sannolikt hamna i försörjningsstöd 

om de inte kan gå en yrkesutbildning, då många ur en arbetsmarknadssynpunkt tillhör utsatta 

grupper. Arbetsförmedlingen med fler har under lång tid sett att utomeuropeiskt födda och 

personer utan gymnasieutbildning statistiskt sett har svårare att få jobb än andra.  

 

Vuxenutbildningen vill därför fortsatta satsa på yrkesutbildningar, med och utan språkstöd, 

och för dem med annat modersmål – starta tidigt. Istället för att läsa sfi och svenska som 

andraspråk under en lång tid, kan eleverna istället starta mot ett yrke som ges i kombination 

med svenska.  

 

Det ska också noteras att arbetsmarknaden i form av näringsliv och kommun ofta kontaktar 

vuxenutbildningen pga. att de saknar arbetskraft. 

 

Nedan följer den ansökan vuxenutbildningen har lämnat in till effektiviseringsfonden. 

 
 
 
 
Beskrivning och syfte 
Vuxenutbildningen ansöker om 7 miljoner kr för att kunna starta fler gymnasiala yrkesutbildningar, mot 
yrken där det lokalt, regionalt och nationellt saknas arbetskraft. För 7 miljoner och via statsbidraget 
yrkesvux med krav på medfinansiering kan totalt ca 150 utbildningsplatser genomföras.  
Syftet med att starta fler yrkesutbildningar är att: 

 Elever kan starta tidigt mot ett yrke, vilket är positivt för individen och samhället. Det ses en 

ökad motivation hos elever som startar en yrkesutbildning tidigt, vilket i sin tur bidrar till högre 

måluppfyllelse. 

 Få fler i jobb/färre arbetslösa 

 Få människor att gå från försörjningsstöd till egenförsörjning 

 Minska segregation och utanförskap genom att fler kommer in på arbetsmarknaden 

 Höja utbildningsnivån i Uddevalla och Fyrbodal 

 Tillgodose företags arbetskraftsbehov lokalt och regionalt, främja tillväxt 



       
 
 

 

 
Tidplan 
Utbildningarna är mellan 20-75 veckor långa och kan vid beslut i december starta i mars 2020, sedan 
fler höst 2020. Några utbildningar kan alltså både startas och avslutas under 2020 medan de längre 
kan pågå till vår eller höst 2021 beroende på när de startar. Utbildningar som tidigare inte planerats att 
starta igen, där resurser och lärare finns, kan starta i januari. 
 
Kostnader för genomförande 
7 miljoner kr. 
 
Möjliga utbildningar 

 Rengöringsservice*  

 Servicepersonal mot hotell och 

restaurang*  

 Servicepersonal förskola* 

 Servicepersonal fritidshem  

 Servicepersonal omvårdnad 

 Betong* 

 Mekaniker*  

 Rekond 

 Däckmontör 

 Vårdbiträde* 

 Turism 

 Anläggningsförare 

 Barnskötare 

 Plåtslagare 

 Skadereparatör fordon 

 IT-utvecklare 

 Lagerarbetare 

 Yrkesförare gods* 

 Frisör 

 Vård* 

 Lärarassistent* 

 Yrkesförare buss* 

 Mekaniker* 

 Restaurang och storkök* 

 Vård* 

* utbildningen erbjuds redan, men kan utökas t ex genom fler utbildningsomgångar eller genom att lägga på språk 
om det inte redan finns i utbildningen, och på så sätt tillgängliggöra utbildningen för fler 

 
Driftskalkyl 
Kostnaden för försörjningsstöd i september 2019 var enligt Socialstyrelsens statistikdatabas 7 939 kr 
per hushåll och månad i Uddevalla, och 775 hushåll

1
. Fler och fler hamnar i försörjningsstöd och 

kostnaden per hushåll ökar över tid. I september månad var kostnaden per invånare 109 kr i 
Uddevalla och 93 kr i riket. 
Nuläge: 775 hushåll x 7939 kr/hushåll= 6 152 725 kr/månad = 73 832 700 kr/år 
Framtida kostnad: 625 hushåll x 7939 kr/hushåll= 4 961 785 kr/månad = 59 542 500 kr/år 
Den beräknade effekten är baserad på att 150 personer som är i/skulle gått till försörjningsstöd istället 
går ut i arbete. I beräkningen är hänsyn inte tagen till att kostnaderna för försörjningsstöd årligen ökar. 
Den beskrivna nyttan om 14 290 200 kr/år kommer alltså öka för varje år.  
 
Nyttokalkyl 
14 290 200 kr i minskade kostnader första året – 7 000 000 kr satsning + 4 000 000 kr i statsbidrag 
yrkesvux = 11 290 200 kr i nytta första året. Därefter kommer nyttan öka varje år. 
 
Utanförskap och socioekonomiska strategier 
Personer med kort tidigare utbildning har ofta ökad risk för att hamna i utanförskap. Ingvar Nilsson och 
Anders Wadeskog, nationalekonomer, konstaterar i en rapport att en ungdom som hamnar i 
utanförskap kostar samhället 10-15 miljoner. De kallar det investeringseffekten – om insatser för att 
förhindra utanförskap i individens unga ålder uteblir, förlorar samhället genom direkta och indirekta 
välfärdskostnader, försörjningskostnader, uteblivna skatter samt produktionsförluster. Vidare menar de 
att dessa effekter ofta är osynliga genom ettåriga budgetsystem. 
Det beskrivs i rapporten ”Helhetssyn och långsiktighet - strategier baserade på socioekonomiskt 
tänkande” av Ingvar Nilsson att Södertälje kommun haft stora problem med det ekonomiska biståndet 
som ökat under flera år, och frågan var om kommunen skulle spara eller investera sig ur krisen. Det 
gjordes en kartläggning av personerna med ekonomiskt bistånd vilket visade att den stora majoriteten 
bestod av långtidsarbetslösa. I kommunen togs beslutet att genom investering med 13 miljoner per år i 
tre år, nästan 40 miljoner totalt, rikta kraftfulla insatser mot gruppen. För varje individ som tog del av 
insatsen uppgick samhällsvinsten (uteblivna kostnader) till ca 10 miljoner – vilket betyder att det skulle 
räckt med att fyra av de hundratals klienter som fanns i Södertälje gick till arbete för att investeringen 
skulle vara lönsam. Dessutom är de socioekonomiska kostnaderna per individ inte statiska – de 
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tenderar att öka med tiden eftersom bland annat produktionsvärdet skulle öka med tiden om individen 
var i arbete.  

  
Figur 1. Från rapporten ”Helhetssyn och långsiktighet - strategier baserade på socioekonomiskt tänkande” av 
Ingvar Nilsson.  

 

 

 
Figur 2.  Från rapporten ”Utanförskapets pris” av Ingvar Nilsson. 

 
Det går inte att säga en summa för utanförskap då allas situation är olika.  En lågt räknad kostnad, 
baserad på bland andra Ingvar Nilssons rapporter, är 100 000 kr per år och person. Även den 
summan ökar över tid, se figur 1 ovan. 
 
Kvalitativa effekter med insatsen 

 Fler i jobb – blir skattebetalare, får ett ökat produktionsvärde 

 Färre arbetslösa 

 Minskad segregation genom att fler kommer in på arbetsmarknaden, minskat utanförskap 

 Höjd utbildningsnivå 

 Tillgodosedda behov på arbetsmarknaden 

 Om en person i ett hushåll studerat och fått jobb, bidrar det ofta det att fler i hushållet börjar 

studera eller arbeta, gäller även barn som har föräldrar som jobbar 

 När personen fått utbildning och arbete fås många mereffekter – aktiviteten är aldrig ”onödig” 

även om personen skulle byta jobb eller studera något annat längre fram. Med en 

gymnasieutbildning ökar chanserna både för att komma in på arbetsmarknaden och vara kvar 

där, det vill säga sårbarheten för att arbetslöshet minskar. 
2
  

 
 

                                                      
2
 https://webbutik.skl.se/sv/artiklar/utbildning-nyckeln-till-arbetet.html 

https://webbutik.skl.se/sv/artiklar/utbildning-nyckeln-till-arbetet.html


       
 
 

 

Sammanfattning – nyttan med insatsen på 5 år 
Lägre kostnader för försörjningsstöd: 71 451 000 kr 
Medfinansiering: 7 mkr ger ytterligare ca 4 mkr i statsbidrag = 11 000 000 kr 
Lägre kostnader för utanförskap: 500 000 kr 
Totalt: 82 951 000 kr samt ökad nytta med tiden 

 
Anmärkning: kostnaderna för utanförskap är lågt räknat. Enligt Ingvars Nilssons modell, figur 1, blir kostnaderna 
för utanförskap under fem år: 1 255 268 x 150 = 188 290 200 kr 

 

 

Förslag till beslut  

Arbetsmarknads-och integrationsutskottet beslutar 

 

att ställa sig positivt till ansökan ur effektiviseringsfonden som en bra och effektiv 

arbetsmarknadsinsats 

 

 

 

 

Ulf Larsson 

 

Chef Vuxenbildningen



 

Barn och utbildning Postadress Besöksadress Epost Telefon (växel) 

Vuxenutbildningen 451 81 Uddevalla Kaserngården 1A vuxenutbildningen@uddevalla.se 0522-69 60 00 

www.uddevalla.se     
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Handläggare 

Utvecklare Annette Nyman 

Telefon 0522-69 60 49 
annette.nyman@uddevalla.se 

 

Ansökan ur effektiviseringsfonden, 

arbetsmarknadsavdelningen 

Sammanfattning 

Arbetsmarknadsavdelningen ämnar söka medel från effektiviseringsfonden till tre 

insatser. Dessa tre insatser möjliggör kostnadsminskningar på kort sikt för kommunen. 

1. Subventionerade anställningar – ansökan 5 mkr under ett år med start år 2020 

Arbetsmarknadsavdelningen samordnar kommunens insatser med att rusta och stärka 

personer som står långt ifrån arbetsmarknaden. Detta sker genom att vi tar emot 

anvisade personer från arbetsförmedlingen och socialtjänsten (om de uppbär 

försörjningsstöd) gällande de som varit länge i arbetslöshet och/eller är i behov av en 

utvecklande insats. Insatserna inleds efter en introduktion av en tid med arbetsträning 

(vanligtvis 3–6 månader, men insatsen kan förlängas). Ibland har vi möjlighet att bygga 

på denna insats med en anställning med subvention (vanligtvis 6–12 månader).  

Andelen som går vidare till arbete eller studier efter en anställning är dubbelt så hög 

som efter en insats av enbart arbetsträning.  

Vinsten för kommunen: 

 En satsning på 5 mkr genererar 13,5 mkr (+ uteblivna kostnader för utanförskapet): 

- Våra deltagare som arbetar i kommunens verksamheter, genererar en arbetsinsats för i 

genomsnitt 1/3 av kostnaden (snittlön). Det innebär att 40 personer kan anställas under 

ett år (en blandning av billigaste och dyraste anställningsformen), för en summa av 5 

mkr, som annars skulle kosta ca 15 mkr utan anställningsstöd. Nu kommer vi inte att 

låsa oss vid en viss anställning tex. nystartsjobb, lönebidrag, extratjänst med mera, utan 

utgår från den subvention som personen är berättigad till.  

 - En del av deltagarna uppbära helt eller delvist försörjningsstöd. Detta ger ytterligare 

en besparing på uppskattningsvis ca 1 mkr i uteblivna försörjningsstödskostnader (ca ¼ 

av deltagarna). 

- Efter insats arbete, så går ca 40 % vidare till arbete på den reguljära arbetsmarknaden. 

Detta genererar skatteintäkter som på årsbasis är ca 2,5 mkr för dessa 40 personer.  

- Motverkande av utanförskap. Genom att förhindra ett långvarigt utanförskap, som i 

snitt kostar minst 1,5 mkr per år och person, så görs ytterligare en besparing i uteblivna 

kostnader.  

2. Jobba ut personer som saknar arbetsförmåga mot rätt försörjning – ansökan 2,8 

mkr under två år med start år 2020 

Över 30 % av personerna som uppbär försörjningsstöd idag, bedöms inte stå till 

arbetsmarknadens förfogande (342 personer den 1 oktober 2019). En stor del av dessa 

skulle med rätt arbetsförmågebedömning och sjukbedömning, kunna skrivas ut från 

försörjningsstödet och i stället få ersättning från försäkringskassan.  

Vinsten för kommunen: 

En satsning på 2,8 mkr genererar en besparing av minst 6 mkr. 



 Tjänsteskrivelse  
Kommunledningskontoret 

2(2) 

2019-12-03 Dnr KS 2019/00890 

  

 

 

 

- Genom att två heltid personal arbetar igenom samtliga inom målgruppen så bedöms att 

70 personer kommer att kunna skrivas ut från försörjningsstödet, under en period av två 

år (ca 35 personer per år). Detta blir en besparing för kommunen på minst 6 mkr i 

uteblivna kostnader för försörjningsstöd. 

3. Resurs till automatisering och digitalisering – ansökan 1 mkr under ett år med 

start år 2020 

För att få fart på genomförandearbetet med processerna automatisering och 

digitalisering av försörjningsstödet, så behöver vi en resurs som enbart jobbar med 

dessa processer. Viss övrig kostnad är inräknad i beloppet. 

      

Beslutsunderlag 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2019-12-03 

      

Förslag till beslut  

Arbetsmarknads-och integrationsutskottet beslutar 

 

att ställa sig positivt till ansökan ur effektiviseringsfonden som en bra och effektiv 

arbetsmarknadsinsats 

 

   

 

 

 

 

 

Peter Larsson Annette Nyman 

Kommundirektör Utvecklare 

Expediera till 
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Handläggare 

Utredare Markus Hurtig 

Telefon 0522-69 60 75 
markus.hurtig@uddevalla.se 

 

Informationsärenden enligt arbetsmarknads- och 

integrationsutskottets årshjul 2019, december 

Sammanfattning 

Enligt arbetsmarknads- och integrationsutskottets årshjul ska det vid 

decembersammanträdet ges information om Jobbcentrum och SIV-gruppen. 

Information ges också om arbetet i Uddevalla mot minskad segregation.        

Beslutsunderlag 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2019-12-05.      

Förslag till beslut  

Arbetsmarknads- och integrationsutskottet beslutar 

 

att notera informationen till protokollet. 

 

   

Ärendebeskrivning 

Enligt arbetsmarknads- och integrationsutskottets årshjul ska det vid 

decembersammanträdet ges information om Jobbcentrum och SIV-gruppen. 

Information ges också om arbetet i Uddevalla mot minskad segregation. 

Sammanfattning projekt Uddevalla mot minskad segregation  

Projektet har sedan den senaste avrapporteringen 11/9 medverkat på en nätverksträff 

tillsammans med Tillväxtverket och Delegationen mot segregation. På nätverksträffen 

så informerade Tillväxtverket om att man kommer att tillåta förflyttning av medlen för 

2019 till år 2020. Anledningen till detta är att det sena beskedet om finansiering har 

gjort att många kan få svårt att hinna utnyttja alla medlen under år 2019. På 

nätverksträffen informerade Delegationen mot segregation att man inte kommer att ta 

över ansvar för projektet från tillväxtverket. Delegationen mot segregation tror inte i 

dagsläget att det kommer att bli någon förlängning av projektet 2021. 

 

Ett planeringsmöte för de aktivitetsansvariga inom projektet har genomförts den 22 

oktober. På planeringsmötet med de aktivitetsansvariga så färdigställdes dagordning för 

det planerade besöket från Delegationen mot segregation den 6/11. Besöket 

genomfördes som planerat och återkoppling från deltagarna har varit positiv. Nyhet om 

besöket finns upplagt på både inblicken och kommunens hemsida. 
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(https://www.uddevalla.se/kommun-och-politik/nyheter/nyhetsarkiv/2019-11-12-

delegationen-mot-segregation-besokte-uddevalla.html) 

 

 

Ekonomin för projektet ser bra ut efter delårsbokslut i augusti. Vad gäller projektets 

fortsatta finansiering så har ingen ny information tillkommit. Det är fortsatt så att 

satsningen ligger kvar i nuvarande budgetproposition från regeringen. Budgetposten 

som rör projektet kommer att diskuteras i riksdagen den 17/12. 

 

I dagsläget planerar man inför återrapporteringen för 2019. 

Sammanfattning Jobbcentrum 

Nuläge:  

Arbetsförmedlingen i Uddevalla har meddelat att kontoret arbetar efter fem 

prioriteringspunkter. Punkt fem, som har lägst prioritet, innefattar bland annat; anvisa 

till kompletterande aktör och samverkan. På grund av hög arbetsbetsbelastning behöver 

arbetsförmedlarna fokusera på prioriteringsordningen. Den 19 november meddelade 

arbetsförmedlingen att de inte längre kommer att delta i den fysiska samverkan på 

Jobbcentrum. Arbetsförmedlarna är med t.o.m. v.47, men kommer därefter att inte delta 

i Jobbcentrum. Ambitionen är att samverkan ska återupptas. Det är ännu oklart i vilken 

form och omfattning. 

 

Framtid:  

Chefer från kommuner och arbetsförmedlingen kommer den 3 december att träffas för 

dialogmöte gällande framtida samverkan. Dagen anordnas av DUA (delegationen för 

unga och nyanlända till arbete). Kallade är kommunerna i Fyrbodal (ej Orust), samt 

Grästorp.  

Jobbcentrums chefsgrupp kommer sedan att träffas den 27 november för fortsatt 

diskussion kring samverkan. 

 

Samverkansdag:  

Den 24 januari 09.00 till 12.00 bjuder chefsgruppen in personalen till samverkansdag. 

Plats: Vuxenutbildningen. Mer information kommer skickas ut. Syftet med dagen är att 

ha dialog kring nya rutiner/modeller för samverkan. Fram tills att nya 

rutiner/samverkansformer etableras får parterna hålla kontakt via mejl och telefon. 

 

Sammanfattning integrationsgruppen SIV 

Rapport från den förvaltningsövergripande integrationsgruppen SIV (Samverkan 

Integration Verksamhet), ska ges två gånger per år i både Kommundirektörens 

ledningsgrupp (KDLG) och i Arbetsmarknads- och integrationsutskottet.  
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Genom SIV samordnas kommunens integrationsfrågor. Representanterna i SIV är 

chefer från olika verksamheter i olika förvaltningar. Uppdraget som SIV har fått är att 

samtliga integrationsfrågor ska lyftas i SIV. SIV är också styrgrupp över kommunens 

medverkan i Lokala överenskommelsen av nyanlända (LÖK) i samverkan med 

Arbetsförmedlingen, Migrationsverket och Primärvården. Det är förvaltningschefen i 

varje förvaltning som beslutar vem som ska representera förvaltningen i SIV. De flesta 

förvaltningarna har valt att ha med flera personer som representerar olika verksamheter 

inom förvaltningen i SIV. SIV har bl.a. i uppgift att 

 Förankra och lyfta integrationsarbetet i den egna förvaltningens ledningsgrupp 

 Informera sig om behovet kring utveckling av integrationsfrågor i kommunen 

 Hålla sig informerad om nyheter och omvärldsbevaka 

 

I SIV finns sedan år 2013 en undergrupp, Etableringsgrupp (EG). I EG görs ekonomiska 

prognoser utifrån den schablonersättningen som kommunen får för varje nyanländ och 

som skall gå till insatser för att påskynda dess etablering. Hur dessa medel får användas 

styrs genom §10 i Förordning (2010:1122) om statlig ersättning för insatser för vissa 

utlänningar. Uddevalla kommun har utarbetat en fördelningsmodell som schablonen 

sedan fördelas ut till våra olika förvaltningar. I EG redovisas även de olika insatserna 

som förvaltningen utför utifrån ersättningsförordningen (Lag 2010:1122, § 10). En 

rapport över SIV och även EG ska ges till KDLG och AIU minst 1 gång varje år.  

 

SIV har hittills haft fyra möten under 2019 där bland annat följande punkter har 

behandlats: 

 

Mars och maj 2019 

 Rapport och info om Mötesplatserna Dalaberg och Tureborg kring 

verksamhetsområdena aktiviteter, vägledning och jobbcafe. Bla har 

Samhällsvägledarna börjat använda Artvise i samverkan med Kontaktcenter för 

att medvetandegöra vilka behov som finns och att föra statistik på samtliga 

ärenden.  regeringsbudget fortsätter med, Miljö-/bovärdar med Uddevallahem 

samt Medborgardialog och medborgarbudget tillsammans med civilsamhället.  

 Information från BUN om förskolebussarna, hur det fungerar och vilka effekter 

förskolorna redan ser, vi fick även en rundvisning i en av bussarna. 

 En nulägesinventering gjordes i mars över problem, behov och resurser inom 

områdena barn och familj, unga vuxna, studier och arbete, boende och trygghet, 

samt fritid och kultur. Nulägesinventeringen redovisades på mötet i maj 

tillsammans med Arbets- och integrationsutskottets ordförande, som också 

berättade övergripande om Integration 2030. Materialet ska bearbetas i mindre 

grupp och sedan bli en konkret handlingsplan. 

 Syftet och funktionen med SIV redovisades i maj, många representanter var nya 

och det finns behov av att damma av och förstärka vissa delar, bla att 

representanterna i SIV ska rapportera till och från sina egna 

förvaltningsledningar. Detta har inte fungerat tillfredsställande och är ett 
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utvecklingsområde som vi måste göra på flera nivåer. Även ha representanter 

från Samhällsbyggnad.   

 

September och november 2019 

 Info om utökad Samhällsorientering (60 h) där vi i Uddevalla har utökat till 

Hälsa (12 h), samt Föräldrakurs (20 h). Detta är ett pilotprojekt för att prova 

innehållet inför januariöverenskommelsens punkt att öka SO från 60 till 100 

timmar från årsskiftet 2019-2020. 

 Ulrika Engelbrektsson informerade om hennes uppdrag att kartlägga nätverk 

som jobbar socialt förebyggande, rapport ska ske till KDLG i slutet av 

november. BRÅ och SIV är forum som anses vara viktiga att ha kvar, men 

då det är många grupper och nätverk som skapas hela tiden, så finns behov 

av att ha en generell samordning på något sätt.   

 Info om Integration 2030 och att planen ska finnas som rullande punkt på 

dagordningen.  

 Rapport och info om lokala Brottsförebyggande rådet. SIV och BRÅ ska 

jobba mer ihop och ha fasta punkter på båda dessa samverkansmöten. Under 

september 2019 var första BRÅ-punkten med info på SIV om BRÅ:s 

uppdrag. SIV fick även info om vilka funktioner som används och finns 

inom den brottsförebyggande organisationen, tex samarbetet med polis och 

vårt medborgarlöfte med olika planerade insatser, de olika utökade LOV-

områdena för centrum samt ansökan för trygga offentliga verksamheter på 

Dalaberg. Samt även de kommunala funktionerna som finns på våra skolor, 

fritidsgårdar, mötesplatser, dialoggrupper, nätverk osv.  

 Information om att Studieförbundet Vuxenskolan och Svenska kyrkan har 

tagit initiativ till anti-hatbrottdag som planerades den 12 oktober på 

Bohusläns museum.  

 Info och rapporter från delregionalt samråd och Länsstyrelsen gällande 

bostadsmarknaden där Länsstyrelsens Bostadsmarknadsanalys redovisades.  

Uddevalla kommun var på mötet ihop med Uddevallahem, och vårt 

gemensamma § 37-projekt ”Svarta bostadsmarknaden” redovisades. I och 

med ny lagstiftningen om att det blir olagligt att hyra i andra hand (utan 

hyresvärds godkännande) så kommer Uddevallahem att göra kontroller. 

Detta kan innebära att familjer står utan boende. Kommunen behöver ha 

beredskap. Därtill kommer nya regler för att minska asylsökande och 

nyanländas inflytt till utanförskapsområden. Egen flytt till dessa områden 

innebär förlorad dagersättning från MIG och sociala konsekvenser för 

familjer.  

 Information och rapport om Delmosprojekt med fokus på SIV-

representanternas aktiviteter. Det var bla lång diskussion och dialog om 

vikten av att sätta in ett tidigt förebyggande arbete utifrån evidensbaserade 

metoder redan från förskoleålder. Socialtjänsten kan inte lösa detta 

ensamma, vi behöver arbeta mer förvaltningsövergripande och ha en röd tråd 
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i socialtjänstens förebyggande arbete parallellt med förskola, grundskola, 

gymnasiet och vuxenutbildningen 

 Information från Antidiskrimineringsbyrån, ActiveMatch och Uddevalla 

Open Parasport. När det gäller UOP ska vi försöka samverka för en 

gemensam aktivitetsdag till våren. ActiveMatch är en anpassad hemsida med 

kommunens föreningsliv och andra aktörer som får människor att mötas, 

kostar idag 1 kr per kommuninvånare, samt 400 kr per förening. 

Antidiskrimineringsbyrån kan vi använda oss av gratis för att bla ha 

utbildningar om diskrimineringslagstiftning osv.  

 Kiomars Heydar redovisade processen med Navet, tanken är att SIV ska 

fungera som en slags styrgrupp. Vi diskuterade även att det vore bra att ha 

med info i BRÅ.  

 Barn och integration – en sammanställning gjordes om nuläge när det gäller 

Barn och integration i Uddevalla kommun. Barn och 

utbildningsförvaltningen och Socialtjänsten kom med information. 

Sammanställningen redovisades på senaste mötet med delregionalt samråd 

på Länsstyrelsen. Sammanställningen går att få utskickat till utskottet om 

intresse finns.  

 Emelie Eék berättar om folkhälsoundersökningen Hälsa på lika villkor, går 

att få en fördjupad undersökning med extra utskick, men kostar då extra 

pengar som kommunen själva måste stå för. Uddevalla kommun har nyligen 

varit med i en undersökning som gjordes av Invandrarindex, bla den egna 

hälsan.  

 Det finns en del rykten om ökad kriminalitet och droganvändandet berättar 

kommunens säkerhetschef och pekar på att det är viktigt att ha fakta när vi 

diskuterar i olika forum. I lokala BRÅ utgår man enbart från Polisens 

statistik.  

 Maria Ohlsson från Rädda Barnen berättade om nuläget för AGAPES 

Vänner, som är på gång med nytt IOP-avtal. Nuläget i november 2019 var att 

de har minst 60 ungdomar i boendet. De stöttar ungdomarna att ge råd och 

stöd för att välja rätt utbildning, väljer de fel kan det innebära utvisning. Ca 

30-40 ungdomar har fått uppehållstillstånd, 5 har fått beslut på sitt 

asylärende och 15-20 väntar fortfarande. 20 personer finns fortfarande kvar 

i språkintroduktion, dessa 20 är föreningen oroliga för. 

 

 

 

Peter Larsson Markus Hurtig 

Kommundirektör Utredare 
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